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Številka:  0130-37/2015/9 
Datum:  3. 6. 2015  
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

3/2015 seje Zdravstvenega sveta , ki je potekala v sredo, 1. aprila 2015 , v veliki sejni sobi v 
pritličju Ministrstva za zdravje RS, Štefanova 5, Ljubljana, s pričetkom ob 15. uri. 
 
 
PRISOTNI ČLANI ZS:   

• prof. dr. Franc Strle, predsednik, 
• doc. dr. Tonka Poplas Susič, 
• prof. dr. Adolf Lukanović, 
• prof. dr. Tadej Avčin, 
• prof. dr. Janez Žgajnar, 
• prof. dr. Radovan Hojs, 
• doc. dr. Maja Rus Makovec, 
• doc. dr.  Maja Sočan, 
• prof. dr. Mitja Košnik, 
• prof. dr. Metoda Dodič Fikfak, 
• mag. Peter Požun, 
• doc. dr. Tit Albreht, 
• mag. Suzana Jarc, 
• Nada Irgolič, 
• dr. Aleksandra Stjepanovič Vračar. 

 
OSTALI PRISOTNI:  

• Nina Pirnat, državna sekretarka, 
• dr. Agata Zupančič, Sektor za krepitev zdravja ter obvladovanje kroničnih nenalezljivih 

bolezni in stanj, 
• mag. Marjanca Jambrovič, Sektor za eZdravje, 
• Tina Jamšek, Sektor za koordinacijo zdravstvenega varstva, 
• prof. dr. Bojana Žvan, vodja Republiške mreže TeleKap, 
• Anja Bračko, Sektor za razvoj zdravstvenega varstva. 

 
Na seji so bili prisotni tudi predstavniki medijev. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI:  

• prof. dr. David B. Vodušek, 
• asist. Franc Vindišar, 
• mag. Andreja Čufar, 
• prof. dr. Alojz Ihan, 
• Milojka Kolar Celarc, ministrica za zdravje, 
• Mojca Gobec, v.d. generalne direktorice Direktorata za javno zdravje, 
• Tomaž Glažar, v.d. generalnega direktorja Direktorata za zdravstveno ekonomiko, 
• Samo Fakin, generalni direktor Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije. 
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Sejo Zdravstvenega sveta (v nadaljevanju: ZS) je vodil predsednik Zdravstvenega sveta, prof. 
dr. Franc Strle, po naslednjem DNEVNEM REDU: 
 

1. Potrditev predlaganega dnevnega reda. 
2. Potrditev zapisnika 2/2015 seje ZS in pregled realizacije sklepov. 
3. Predstavitev predloga novega Postopka obravnave vlog za nove zdravstvene 

programe. 
4. Dopolnjene Strokovne smernice za obravnavo nasilja v družini pri izvajanju zdravstvene 

dejavnosti. 
5. Dopolnitev projekta TeleKap – širitev mreže bolnišnic, vključenih v projekt. 
6. Problematika napotnice z napotitvijo "nujno". 
7. Razno. 

 
Po preštetju navzočih članov ZS je predsednik ZS ugotovil, da je prisotnih 15 članov od 19, torej 
je ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del originalnega zapisnika. 
 
 

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso imeli 
nobenih pripomb na dnevni red. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani Zdravstvenega sveta so potrdili predlagani dnevni red seje. 
 
 

Ad 2 – Potrditev zapisnika 2/2015 seje ZS in pregle d realizacije sklepov 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi zapisnika 2/2015 seje ZS z dne 4. 2. 2015 in k 
pregledu realizacije sklepov seje. Sklepi so vsi realizirani, pripomb na zapisnik ni bilo.  
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so potrdili zapisnik 2/2015 seje ZS z dne 4. 2. 2015 in se seznanili z realizacijo sklepov 
seje. 
 
 

Ad 3 – Predstavitev predloga novega Postopka obravn ave vlog za nove zdravstvene 
programe 

 
Predlog novega Postopka obravnave vlog za nove zdravstvene programe je pripravila Komisija 
za ocenjevanje vlog, člani ZS pa so ga dobili v pregled skupaj z vabilom na sejo. Predsednik ZS 
je na kratko predstavil večje novosti v novem dokumentu, predvsem to, da se iz postopka 
obravnave na ZS izloči obravnava vlog za širitve programov, saj obravnava le-teh ne sodi na 
ZS, ampak se sprejemajo v okviru pogajanj za Splošni dogovor. 
 
Prof. dr. Avčin je podal pripombo in sicer da je pediatrična populacija zapostavljena v dveh 
merilih: v merilu 1 (zdravstvena učinkovitost), pri prvi prioriteti, kjer so še posebej izpostavljeni 
nosečnice, porodnice in novorojenčki, bi morali biti dodani tudi otroci. Menil je tudi, da je 
pediatrična populacija diskriminirana pri merilu 4 (populacijski vidik), saj je otrok petkrat manj 
kot ostale populacije, poleg tega so posamezne otroške bolezni vezane ozko na različna 
starostna obdobja, kar pomeni, da število pacientov nad 2000 letno, kar je ocenjeno z največjim 
številom uteži, dosežejo samo najpogostejše kronične bolezni pri otrocih. 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
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ZS je sprejel Postopek obravnave vlog za nove zdravstvene programe z dopolnitvijo, da se pod 
VII. točko pri merilu 1 pri 1. prioriteti beseda "novorojenčkov" zamenja z "otrok do dopolnjenega 
18. leta starosti". 
 
 

Ad 4 – Dopolnjene Strokovne smernice za obravnavo n asilja v družini pri izvajanju 
zdravstvene dejavnosti 

 
Člani ZS so Strokovne smernice obravnavali že na 2/2015 seji in sprejeli sklep, da jih sicer 
podpirajo, vendar menijo, da je najprej potrebno pridobiti še mnenje RSK za psihiatrijo ali 
Strokovnega sveta za psihiatrijo.  
 
Dr. Agata Zupančič z Ministrstva za zdravje, Sektor za krepitev zdravja ter obvladovanje 
kroničnih nenalezljivih bolezni in stanj, je člane ZS seznanila, da je bil dokument poslan v 
mnenje Strokovnemu svetu za psihiatrijo. Vse pripombe le-tega so bile upoštevane in vnesene 
v dokument.  
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
ZS je sprejel sklep, da sprejema strokovne smernice za obravnavo nasilja v družini pri izvajanju 
zdravstvene dejavnosti, dopolnjene v skladu s pripombami Strokovnega sveta za psihiatrijo. 
 
 

Ad 5 - Dopolnitev projekta TeleKap – širitev mreže bolnišnic, vklju čenih v projekt 
 
ZS je na 3/2012 seji dne 18. 9. 2012 odobril program obravnave bolnikov z akutno ishemično 
možgansko kapjo v Sloveniji s pomočjo telemedicine – TeleKap. Med izvajalci, ki jih je takrat 
predlagal predlagatelj in jih potrdil ZS, pa ni bilo Splošne bolnišnice Ptuj, ki je sedaj podala 
predlog za vključitev v mrežo. 
 
Prof. dr. Bojana Žvan, vodja Republiške mreže TeleKap, je predstavila delovanje mreže 
TeleKap, njene prednosti in prve rezultate od pričetka delovanja (15. 9. 2014) ter nekatere 
probleme pri izvajanju dejavnosti. Predsednik ZS pa je dodatno pojasnil, da je ZS projekt podprl 
že leta 2012, sedaj odloča samo o predlogu Splošne bolnišnice Ptuj, da se tudi ona umesti v to 
mrežo. S tem se strinja Nevrološka klinika UKC Ljubljana, sredstva so tudi zagotovljena, 
potrebna je samo potrditev ZS. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
ZS je sprejel sklep, da podpira vključitev Splošne bolnišnice Ptuj v Republiško mrežo TeleKap. 
 
 

Ad 6 – Problematika napotnice z napotitvijo "nujno"  
 
Predsednik ZS je pojasnil, da je ZS v enem od prejšnjih mandatov (na 4/2011 seji dne 24. 8. 
2011) obravnaval Pravilnik o najdaljših dopustnih čakalnih dobah za posamezne zdravstvene 
storitve in o načinu vodenja čakalnih seznamov ter strokovne kriterije za razvrščanje v 
posamezno stopnjo nujnosti. Med drugim je razpravljal tudi o problematiki napotnice z 
napotitvijo "nujno". ZS je takrat sprejel sklep, da bo imenoval komisijo, ki bo bolj izdelane 
predloge pripravila do naslednje seje ZS, vendar pa je delovna skupina zaradi prenehanja 
mandata ZS še pred zaključkom dela prenehala z delovanjem. Zato je predlagal, da ZS imenuje 
delovno skupino, ki bi preučila problematiko in pripravila predlog rešitve. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
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ZS je sprejel sklep, da predlaga ministrici ustanovitev delovne skupine, ki bi pripravila predlog 
rešitve problematiko napotnice z napotitvijo "nujno". ZS predlaga imenovanje delovne skupine v 
sestavi treh članov ZS: 

• doc. dr. Tonka Poplas Susič, 
• prof. dr. David B. Vodušek in 
• mag. Suzana Jarc 

ter dveh predstavnikov ministrstva. 
 
 

Ad 7 – Razno 
 

1. Udeležba na sejah Odbora za zdravstvo 
 
Na 2/2015 seji ZS so člani ZS postavili vprašanje, kako je z njihovo udeležbo na sejah Odbora 
za zdravstvo Državnega zbora RS, na katere je vabljen tudi ZS – ali je udeležba obvezna oz. 
zaželena.  
 
Predsednik ZS je sporočil, da imajo možnost udeležbe vsekakor vsi, ki so povabljeni. Če nihče 
drug pa naj bi se je udeležil vsaj predsednik ZS ali njegova namestnica, če nobeden od njiju ne 
more, pa kdo drug, ki ga predsednik prosi. Seje naj bi se odvisno od tematike udeležil tudi tisti, 
ki pokriva obravnavano tematiko. 
 
 

2. Obvestilo o izredni seji Zdravstvenega sveta 
 
Predsednik ZS je že na začetku seje sporočil, da bo po dogovoru z ministrico 22. aprila 2015 ob 
15. uri izredna seja ZS, na kateri se bo obravnavala Strategija razvoja zdravstvenega varstva 
2016 – 2025. 
 
 
Druge razprave pod točko "Razno" ni bilo. 
 
 
3/2015 seja ZS z dne 1. 4. 2015 se je zaključila ob 16.20. 
 
 
 
Zapisala:                                                                                    
Anja Bračko                                                                           prof. dr. Franc Strle 
koordinatorka ZS                                                 PREDSEDNIK ZDRAVSTVENEGA SVETA 


